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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,21.12.2015.god. 
 

Z A P I S N I K 
 

Sa 16.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 21.12.2015.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 18:30 sati. 
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/15-01/16 ;  UR.BROJ:2109/13-01-15-01 od 16.12.2015.god. 
sazvao predsjednik Vjenceslav Hranilović  pisanim putem.  
 
Prisutni vijećnici :   Damir Srpak, Vjenceslav Hranilović, Kolarić Antun,Dino Biber, Mirjana 
Murk, Antun Drk, Mladen Biber,Daliver Oršuš, Ivan Jambrošić, Branko Krnjak, Sanja 
Bobičanec, Dejan Žagar i  Vladimir Kodba. 
 
Još su prisutni: Josip Lepen- načelnik Općine Podturen, Stjepan Murković- zamjenik 
načelnika, Ruža Šmitran – pročelnica, Andrea Šmitran list „Međimurske novine“, Florijan 
Gorićčanec MO Ferketinec, Simona Drvoderić MO Novakovec, Zvonimir Radovan MO 
Podturen, Tihomir Slamek MO Miklavec, Franjo Cerovec, Slavica Kovač, Milena Tomašek- 
Drk i Darinka Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja nazočne vijećnike i ostale prisutne te 
otvara raspravu o Zapisniku sa prethodne (15.) sjednice. 
Zapisnik usvojen jednoglasno . 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović – ispravak naziva točke 1. prijedloga Dnevnog 
reda(2017. 2018.- briše se). 
 
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda  te se utvrđuje da je jednoglasno  (13 za ) usvojen  
sljedeći 

                                        Dnevni red: 
     
1.  IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD.                              
2.  IZMJENE I DOPUNE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE I KAPITALNE  
     DONACIJE ZA 2015.-2017.GOD. 
3. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U SPORTU I  
    UDRUGAMA ZA 2015.     
4. IZMJENE I DOPUNE  SOCIJALNOG PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
5. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  
    NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
6. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  
    INFRASTRUKTURE ZA 2015.GOD. 
7. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2015.GOD. 
8. SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE OPĆINE  
    PODTUREN ZA PERIOD OD 2016-2019.GODINE 
9. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE U OPĆINI PODTUREN ZA 2015. 
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10. ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O POSUDBI NOVČANIH SREDSTAVA                   
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Daliver Oršuš –  isplata naknade za sjednice njega kao vijećnika. Dostavio je račun ali 
ne zna da li mu se isplaćuje. Da možda otvori posebni zaštićeni račun. 
Darinka Mikulić – vijećnik Oršuš je dostavio broj žiroračuna koji je u blokadi. Na isti se 
uplaćuje naknada za sjednice. Naknada za sjednice je drugi dohodak i ne može se otvoriti 
poseban zaštićeni račun. 
Vijećnik Vladimir Kodba – razgovarao je s načelnikom u vezi projekata koje financira EU. Što 
je s tim i da li da ponovno stupi u kontakt sa firmom koja se bavi projektima. 
Josip Lepen, načelnik – općina je član LAG-a koji se bavi projektima. Postoje firme koje se 
bave projektima i na nivou županije Redea, u suradnji sa Međimurskim vodama se radi isto na 
projektima. Treba vidjeti kakve su cijene. Ove godine se radilo sa Eufondiom ( jedini raspisan 
natječaj). 
                                                            Točka 1. 
Josip Lepen, načelnik –Predlaže se  smanjenje prihoda proračuna za milijun kuna.Država je 
preuzela obvezu raspisivanja natječaja za energetsku učinkovitost. Povećane su pomoći 
proračunu. Ostalo je manje-više isto. Povećavaju se stavke za nabavu uredske opreme 
(kompjutera), nabavu vozila, Dotacija NK Graničar za nabavu kosilice, povećane su još neke 
dotacije udrugama. Što se tiče kanalizacije ove godine se nije išlo dalje u izgradnju. Upitno je 
da li će se iduće godine graditi dalje u Novakovcu. Graditi će se odvodnja Čakovečke ulice u 
Podturnu. Još su neke stavke povećane: produžetak javne rasvjete u Novakovcu, nabava 
zavjesa u Društvenom domu, uređenje okoliša mrtvačnice u Sivici, uređenje parkirališta 
groblje Miklavec. Navodi radove koji su realizirani u 2015.god. 
Vijećnik Daliver Oršuš – oborinske vode u naselju Lončarevo – još nije sanirano. Nedavno je 
napravljen priključak vodovoda i ostavljena je „graba“. Rezana je cesta i asfalt se udubio. 
Javna rasvjeta je i dalje problem, svijetli gdje nema kuća a između kuća ne. Već je prijavio na 
općinu, ali ništa se ne poduzima. 
 
Pristupa se glasovanju: prisutno 13 vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 11 za,  1 protiv i  1 glas suzdržan) donijelo 
IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
                                                              Točka 2. 
Josip Lepen, načelnik- sve daljnje točke od 2-7 su vezane iz Proračun i smatra da ih ne treba 
posebno obrazložiti. Neka vijećnici postave pitanja. 
Vijećnik Dino Biber- stavka uređenja teniskog igrališta mu se čini velika. Što se tu radilo. 
Josip Lepen, načelnik – proveden je natječaj i cijene po stavkama su takve. Posao je dobila 
„Tegra“ kao najpovoljniji ponuđač. 
Vijećnik Vladimir Kodba- tko je vlasnik igrališta i da li će se dati na koncesiju. 
Josip Lepen, načelnik – vlasnik je općina. Vidjeti će se dalje kako i na koji način će se koristiti: 
općina, udruga ili koncesija. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 10 glasova za  i 3 glasa suzdržan) donijelo 
IZMJENE I DOPUNE  PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE I KAPITALNE DONACIJE ZA 2015.-
2017.GOD.                             
 
                                                               Točka 3. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
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Utvrđuje se da je vijeće  jednoglasno (13 za) bez rasprave  donijelo  IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
FINANCIRANJA JAVNIH POTREBA U SPORTU I   UDRUGAMA ZA 2015.     
     
                                                               Točka 4. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  jednoglasno (13 za) bez rasprave donijelo  IZMJENE I DOPUNE SOCIJALNOG 
PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
 
                                                                Točka 5. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 12 glasova za  i 1 glas suzdržan)  bez rasprave donijelo 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  NA PODRUČJU 
OPĆINE PODTUREN ZA 2015.GOD. 
                                                               Točka 6. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  bez rasprave većinom glasova ( 12 glasova za  i 1 glas suzdržan) 
donijelo IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE OPĆINE 
PODTUREN ZA 2015.GOD. 
                       
                                                                     Točka 7. 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće bez rasprave jednoglasno ( 13 glasova za ) donijelo IZMJENE I DOPUNE 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2015.GOD. 
  
                                                                  Točka 8. 
Josip Lepen, načelnik – stupio je na snagu novi Zakon o sustavu civilne zaštite. Smjernice se rade za 
razdoblje od 4 godine. 
Vijećnik Daliver Oršuš – mlađi stanovnici naselja Lončarevo su zainteresirani za uključivanje u 
postrojbe civilne zaštite i DVD. 
 
Pristupa se glasovanju – prisutno 13. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno (13 za) donijelo SMJERNICE ZA ORGANIZACIJU I RAZVOJ 
SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE OPĆINE  PODTUREN ZA PERIOD OD 2016-2019.GODINE 
 
                                                                       Točka 9. 
Pristupa se glasovanju – prisutno 13. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno bez rasprave (13 za) donijelo ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE 
ZAŠTITE U OPĆINI PODTUREN ZA 2015. 
 
                                                                     Točka 10. 
Josip Lepen, načelnik – OŠ Podturen je uputila zahtjev za produžetak roka otplate pozajmice sredstava. 
Općina ima zadužnicu OŠ Podturen i Međimurske županije.  
Predsjednik vijeća i vijećnici suglasni su s produljenjem roka otplate sukladno prijedlogu. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova (12 za i 1 glas suzdržan) donijelo ODLUKU O IZMJENI I 
DOPUNI ODLUKE O POSUDBI NOVČANIH SREDSTAVA. 
Dovršeno u  19: 30 min 
Zapisničar: Darinka Mikulić 
                                                                                          
                                                                                            Predsjednik  Općinskog vijeća:  
                                                                                          Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


